



Panasonic

附件三

信興集團公司資料

信興集團於 1953 年由蒙民偉博士創立，為一所建基於香港的大型企業，擁有多元化的業務及眾多成員公司，業務範疇包括代理或分銷多個國際品牌的家庭電器、影音、健康美容、廚櫃及家居產品、通訊及文儀器材、辦公室傢具、商用冷凍設備及樂齡科技產品等。集團其他核心業務包括機電工程及承建、電器維修及保養、物流、廣告製作、系統安裝及保養，以及中國房地產投資及物業管理項目。

Panasonic 自 1988 年開始已經成為奧運會的全球合作夥伴，在信興集團主席兼行政總裁蒙德揚先生的領導下，集團也特別投放資源推動香港的體育發展；其中與中國香港體育協會暨奧林匹克委員會聯合推出「Panasonic 運動獎學金計劃」，為得獎運動員提供額外資助，讓他們專心備戰賽事；此外，集團已連續第九年贊助及參與「奧運歡樂跑」，與大眾分享運動的樂趣。

信興集團一向秉承追求優質管理的宗旨及積極進取的企業精神，為建立「全面優質」文化奠下穩固的基礎。本集團於 2008 年獲香港品質保證局(HKQAA)頒發「集團證書」，確認集團內各營運公司均已建立符合 ISO9001 要求的品質管理系統。此外，本集團致力推行名為「綠色辦公室」的環境管理措施以保護環境。集團內多間公司已符合 ISO14001 國際環境管理系統的要求並取得證書，其餘集團公司亦將緊隨其後，共同為保護環境出力。

信興集團本著「取諸社會、用諸社會」的宗旨，於 1984 年成立「信興教育及慈善基金」，積極參與和推動各類型富意義的活動或慈善項目，當中涵蓋文化藝術、教育、環保、醫療及科研、體育運動及公益慈善範疇，迄今在香港、中國內地及海外的捐款額已超過港幣 13 億元。

如欲索取更多關於信興集團的資料，請瀏覽 <http://www.shunhinggroup.com>。



Appendix III

Shun Hing Group Company Profile

Established by Dr William Mong Man Wai in 1953, Shun Hing Group is a multi-faceted Hong Kong-based company with many subsidiaries across a broad spectrum of businesses. In addition to serving as agent or distributor for brands of international heritage in home appliances, audio-visual, health and beauty care, kitchen and household products, telecommunication systems, business equipment, office furniture, cold chain products and aging products, we are also involved in engineering, contracting and electrical appliances servicing, logistics, advertising production, system installation and maintenance, as well as property investment and management in China.

Panasonic has been the worldwide official partner of Olympic Games since 1988. Under the leadership of our current Chairman and Group CEO, Mr. David Mong, Shun Hing Group has contributed significant resources towards sports development in Hong Kong. One of which is the Panasonic Sports Scholarship Programme in partnership with the Sports Federation and Olympic Committee of Hong Kong, China, an activity which supports Hong Kong athletes according to their needs and desires. In addition, we have been a stout supporter of the "Olympic Day Run" for the past 9 years.

The Group is committed to the pursuit of quality management and the spirit of excellence has built a solid foundation for "Total Quality" corporate culture. In 2008, the Group was awarded the HKQAA Corporate Certificate which recognizes its achievement in the implementation of the ISO9001 Quality Management System. With unceasing efforts, the Group has advocated Green Office Practices to protect the environment. Most group companies have been accredited the ISO14001 Environmental Management System certification. Our other subsidiary companies are hopeful that they will receive this award soon.



Panasonic

True to the spirit of giving back to society, the Shun Hing Education and Charity Fund was established in 1984 to contribute to meaningful and charitable causes. Over the years, the Fund has donated over HK\$1.3 billion to support and foster various projects in Hong Kong, Mainland China and overseas to benefit arts and culture, education, environmental protection, healthcare and science research, sporting events and charitable and community activities.

For more information about the Shun Hing Group, please visit
<http://www.shunhinggroup.com>.